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Stadsrevisionen (Rapport nr 1/2023) visar att Stockholm stads arbete för att motverka 
välfärdsbrott behöver utvecklas och stärkas. Brister har noterats avseende socialnämndens krav 
att all kommunal verksamhet som genom avtal lämnas till privata utförare ska följas upp och 
kontrolleras. Det är allvarligt då välfärdsbrottsligheten undergräver tillit och förtroende till 
samhällssystemet förutom att skattemedel utnyttjas.  
 
Vad gäller vår stadsdel specifikt visar årsrapporten för Skarpnäcks stadsdelsnämnd (Dnr: RVK 
2023/29) att vi i allt väsentligt har bedrivit verksamheten på ett ändamålsenligt och från 
ekonomisk synpunkt tillfredsställande sätt. Granskningen av förtroendekänsliga poster har dock 
visat på väsentliga brister. Nämnden rekommenderas säkerställa att stadens anvisningar och 
regler följs vad gäller redovisning av transaktioner som avser representation. De väsentligaste 
rekommendationerna som återstår från föregående års granskning är att säkerställa att 
överenskomna villkor och avtal avseende inköps- och intäktsprocessen följs samt säkerställa 
att stadens anvisningar och regler följs vad gäller redovisning av transaktioner gällande 
representation. Vidare att befogade kontroller genomförs i handläggningsprocessen avseende 
bidrag till ideella föreningar. När det gäller köp av personlig assistans enligt LSS, utförd av 
externa utförare kvarstår att nämnden bör arbeta fram en rutin för hur misstänkt assistansfusk 
eller oegentligheter hos utförarna kan upptäckas och hanteras. 
 
Mot bakgrund av det: 
 
-vad gör stadsdelen för att motverka välfärdsbrottslighet? 
-vad gör stadsdelen för att åtgärda de brister som stadsrevisionen funnit? 
-hur har Skarpnäcks stadsdelsförvaltning lagt upp arbetet för att följa upp synpunkterna från 
revisorerna? 
 


